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EAJ-PNV Laudiok aurrekontu parte-
hartzaileak martxan jartzeko eskatu die EH-

Bilduko eta Omniako taldeei

 Ander  Añibarro:  "Gobernu  taldeari  prozesu  hau  lehenbailehen
aktibatzeko  eskatu  diogu,  laudioarrei  ahotsa  emateko  eta  udal
politiketan inplikatzeko. Eredu horren alde egin zuen EAJ-PNVk agintean,
eta eredu hori defendatzen jarraituko du"

Laudio,  2023ko  irailaren  29a.  Laudioko  Udaleko  EAJ-PNVren  Udal  Taldeak  aurrekontu  parte-
hartzaileen prozesua lehenbailehen abian jartzeko eskatu dio gaur goizean EH-Bilduk eta OMNIAk
osatutako Gobernu Taldeari, "harrigarria baita urte honetan gai honen berririk ez izatea".

Ander Añibarro Laudioko EAJ-PNVko bozeramaileak adierazi duenez, "aurrekontu parte-hartzaileak
tresna baliotsuak dira, aurreko alkatetzak, EAJ-PNVren siglapean, aurreko legegintzaldian martxan
jarri zituenak, eta oso eraginkorra izan zen herritarren beharrak zuzenean entzuteko eta herriaren
garapenerako funtsezko proiektuak martxan jartzeko". 

Horrela, partaidetza-aurrekontuei esker, 2023an, zehazki, Udalak ia 350.000 euroko balioa duten
auzo-proposamenak  txertatu  zituen  bere  aurrekontu-proiektuan.  Horien  artean  daude,  besteak
beste, Lamuza parkean kokatutako skatepark-a berritzea (80.000 euro) eta herriko parkeetako haur-
jolasak  (70.000  euro),  Lamuza  parkean  balio  anitzeko  kantxa  jartzea  (70.000  euro),  edo
Zumalakarregi 35eko aparkalekua doako aparkaleku bihurtzea, baita udalaren Irisgarritasun Plan
berria idaztea ere udalerriko oztopo arkitektonikoak eta segurtasunik gabeko puntuak kentzeko.

Udala geldirik

"EAJ-PNV berriz ere harritu egiten da EH-Bilduk eta OMNIAk erakusten duten paralisiarekin. Asteak
aurrera doaz, legegintzaldia aurrera doa, eta ez dugu ikusten auzotarrentzat garrantzitsuenak diren
gaiak mugitzen direnik, besteak beste, aurrekontu parte-hartzaileak. Alkatetza jeltzaletik aurrekontu
parte-hartzaileak martxan jarri genituen, harrera bikaina eginez, eta pena iruditzen zaigu gobernu
talde berri honek bultzatzen ez jarraitzea ", deitoratu du bozeramaile jeltzaleak.

Gainera, "oso deigarria egiten zaigu aurrekontu parte-hartzaileekin gertatzen ari den egoera hau;
izan ere, EH-Bilduri eta Omniari ahoa betetzen zaie beti Gobernu irekiaz eta parte-hartzaileaz hitz
eginez, eta parte-hartzeari  ematen dioten garrantziaz", gaineratu du. Zer dago udalerrian parte-
hartzaileagoa herritarrek beren botoekin udalerriaren ongizatearekin aurrera egiteko beharrezkoak
diren hobekuntzak erabakitzeko erabiltzen dituzten aurrekontuak baino?
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Izan ere, EAJ-PNVk beti gobernantza-eredu horren alde egin duen apustuaren erakusgarri da Ander
Añibarro alkatearen taldeak aurrekontu parte-hartzaileak Herritarren Partaidetzarako Araudian sartu
zituela, eta, horrela, urtero, herritarrek bultzatutako proiektuetara udal-aurrekontuaren kopuru bat
bideratuko dela ziurtatu zuen.

Hori  dela  eta,  "Gobernu  taldeari  eskatu  diogu  prozesu  hau  lehenbailehen  martxan  jartzeko,
laudioarrei ahotsa emateko eta udal  politiketan inplikatzeko. Eredu horren alde egiten dut EAJk
gobernatzen, eta eredu hori defendatzen jarraituko du", amaitu du Añibarrok.
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EAJ-PNV Laudio insta al equipo de EH-Bildu
y Omnia a que ponga en marcha los

presupuestos participativos

 Ander Añibarro: “Hemos pedido al equipo de Gobierno que active este
proceso  cuanto  antes,  para  poder  dar  voz  a  las  y  los  laudioarras  e
involucrarles en las políticas municipales. Este es el modelo por el que
EAJ-PNV apostó gobernando y es el que va a seguir defendiendo”

Laudio, 29 de septiembre de 2023. El Grupo Municipal de EAJ-PNV en el Ayuntamiento de Laudio ha
instado esta mañana al equipo de Gobierno, conformado por EH-Bildu y OMNIA, a que ponga en
marcha cuanto antes el proceso de presupuestos participativos ya que es sorprendente que “a estas
alturas del año, no hayamos tenido noticias de este asunto”.

El portavoz del Grupo municipal de EAJ-PNV en Laudio,  Ander Añibarro, ha indicado que “los
presupuestos participativos son una herramienta valiosa que la anterior alcaldía, bajo las siglas de
EAJ-PNV,  puso  en  marcha  durante  la  legislatura  pasada  y  que  demostró  ser  muy  eficaz  para
escuchar, de manera directa, las necesidades de las y los vecinos y poner en marcha proyectos
clave para el desarrollo pueblo”. 

De este modo, gracias a los presupuestos participativos, en el año 2023, de manera concreta, el
Ayuntamiento  incorporó  a  su  Proyecto  de Presupuestos  propuestas  vecinales  por  valor  de casi
350.000 euros  entre  las  que se encuentran  la  renovación  del  skatepark  ubicado  en el  parque
Lamuza (80.000 euros)  y los juegos infantiles  en los  distintos  parques de la  localidad (70.000
euros),  la  instalación  de  una  cancha  polivalente  en  el  parque  Lamuza  (70.000  euros),  o  la
transformación  del  aparcamiento  de  Zumalakarregi  35  en  un  parking  gratuito,  además  de  la
redacción del nuevo Plan de Accesibilidad municipal para eliminar las barreras arquitectónicas y
puntos inseguros del municipio. 

Ayuntamiento paralizado

“Desde EAJ-PNV nos volvemos a sorprender por la parálisis que muestran tanto EH-Bildu como
OMNIA. Las semanas siguen pasando, la legislatura avanza, y no vemos que se muevan los asuntos
más  importantes  para  las  vecinas  y  vecinos,  entre  los  que  se  encuentran  los  presupuestos
participativos. Desde la alcaldía jeltzale pusimos en marcha los presupuestos participativos, con una
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gran acogida, y nos parece una pena que este nuevo equipo de gobierno no siga
impulsándolos”, ha lamentado el portavoz nacionalista.

Además, “nos llama mucho la atención esta situación que se está dando con los presupuestos
participativos, ya que a EH-Bildu y a Omnia se les llena la boca siempre hablando de Gobierno
abierto y participativo, y de la gran importancia que le dan a la participación”, ha continuado. ¿Qué
hay más participativo en el municipio que los presupuestos a través de los cuales las propias vecinas
y vecinos deciden con sus votos las mejoras necesarias para avanzar con el bienestar del municipio?

De hecho, prueba de la apuesta que EAJ-PNV siempre ha mostrado por este modelo de gobernanza
es que el equipo del alcalde Ander Añibarro incluyó los presupuestos participativos en el Reglamento
de Participación Ciudadana, asegurando, de este modo que, cada año, se destine una cantidad del
presupuesto municipal a proyectos impulsados por la ciudadanía.

Por esto, “hemos pedido al equipo de Gobierno que active este proceso, cuanto antes, para poder
dar voz a las y los laudioarras e involucrarles en las políticas municipales. Ese es el modelo por el
que EAJ-PNV aposto gobernando y es el que va a seguir defendiendo”, ha concluido Añibarro.
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